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Ajuntamenl 
de Santa EulàHa de Bonçena 

Extracte dels acords adoptais en les sessions que es 
relacionen a contînuaciô: 
SESSIÓ ORDINARIA del dia 17 de Maig de 1979 

— S'aprova, d'acord amb cl Reial Dccret 1111/79. que 
es redactin en llengua catalana tots els documents de-
rivats de l'actuació municipal. Tambe s'acorda de trans-
criure en doble columna (català-castellà), els acords 
municipals en el Ilibre d'actes, ja que no està permès 
fer-ho solamcnt en llengua catalana. 

— S'aproven les scgüents liquidacions de l'impost de 
pkis-valua: De Araceli Martin Calles, 35.478 ptes.; de 
Josep M." Rocainora Vallcorba y esposa, 43.164 ptes.; 
de JüKcp Corbera Valls i esposa, 25.667 ptes.; de Josefa 
Maspons Dasquens, 237.082 ptes.; de Jaume Portet Albo-
quers, 3,640 ptes.; de Valenti Diosdado Gallardo, 1.732 
ptes.; .Ìosep M." Ramon Arrazuria i altres, 60.000 ptes.; 
de Vicens Laparra Garda i esposa, 33.015 ptes.; de Joan 
Mcnarguez Castejón i esposa, 42.248 ptes.; de German 
López Gómez, 50.598 ptes.; de Francese Bianca Navia i 
esposa, 3.640 ptes.; de Daniel Tura Aiguade, 3.640 ptes; 
de Lorenzo Pueyo Batlle i esposa, 37.312 ptes.; de Pilar 
Manzano Abarca, 28.815 ptes. Total: 606.031 ptes. 

— S'acorda modificar l ' import en concepte de fiança, 
per a possibles desperfectes en els serveis públics, al 
rcalitzar obres particulars, deixant-Ia en 15.000 ptes. 

— S'aprova assenyalar en concepte de provisió de 
fons, a la Comissió de Festes, la quanti tat de 50.000 
pessetes. 

— S'aprova un augment de sous als funcionaris de 
l 'Ajuntament (amb el vot en contra del Sr. Joan Cabot, 
per considerar ilegal el procediment seguit), amb efectes 
i'ctroactÍLis des del mes de gener, que és el següent: a 
Teresa Barbany i Barò, 11.919 ptes.; a Pilar Barbany i 
Duran, 5.000 píes.; a Josep Casanovas i Barbany, 5.Ò00 
píos.; a Martí Torruella i Mallas, 5.000 ptes.; a Cinto 
Ajíramunt i Andreu, 5.000 ptes.; a Lourdes Gimeno i 
Maspcjns, 2.000 ptes.; a Francisco Mateos Blanco, 2.996 
pies.; a Pascual Cánovas Morales, 3.225 ptes i a la Sra. 
Canne Vidal Ferran, 500 ptes. 

— S'acorda que es redacti una Ordenança de Policía 
i Bon Govern. 

— Arrel de la necessitai existent d 'arbi t rar un siste-
ma que agililzi la localització de la Policía Municipal 
durant les hores de serveis per casos d'urgències, s 'ha 
aprovat demanar un estudi de caractéristiques tècni-
ques i pressupostos de possibles emisores, per instal-
lar en vehicle de la Policia. 

— Igualment, s'ha aprovat fer les millores minimes 
necessàcies per adecentar un despaix dels exístents en 
la planta baixa de l'edifici de l 'Ajuntament, per tal 
que pugui èsser utilitzat com a oficina de la Policia 
Municipal. 

— Seguidament, s'ha informat que el Departament 
de Política Territorial de la Generalitat, en eis treballs 
que ha dut a terme referents al planejament urbanistic 
de Catalunya i concretament dels municipis que encara 
no disposen d'unes normes aprovades definitivament, 
ha assenyalat per a Santa Eulàlia, l'obligació de confec-
cionar les Normes Subsidiaries de Planejament. Veient 
igualment que faculten als Ajuntaments perqué decidei-
xin el sistema d'adjudicació que es vol seguir per a la 
redacció d'aquestes, s 'ha aprovat encarregar directa-
ment als Teenies Municipals la confecció de les ja dites 
Normes, seguint les directrius que senyali l 'Ajuntament 
i el Departament de Política Territorial de la Generali-
tat. 

— S'ha aprovöt fer ús de les subvencions que té pre. 
vist concedir la Generalitat de Catalunya a tots els mu-
nicipis que no disposen d 'un p lanejament de sòl apro-
vat i per tant fer els t ràmi ts establerts perqué siguj 
concedida a la Corporació la subvenció que correspon-
gui al nostre pöble, segons els preus que ja previameni 
haurà establert la Generalitat. 

— Havent subminis t ra t al Conseil Superior d'Esporîs 
al nostre municipi, un joc de senyals per a fer un cir-
cuit anomenat «Vita», s 'ha aprovat dur a terme un es-
tudi que permeti la seva instal-lació. 

— Havent-se publicat en el Butlleti Oficial de l'Estat, 
la resolució de la Direcció General d'Administració Lo-
cal referent al nomenament d 'un Secre tan en propie-
tat per aquest Ajuntament, s 'ha acordat citar al Sr. 
Jaume Casademont i Guardia en qui ha recaigut el dit 
nomenament, per tal de tenir un canvi d'impressions 
i notificar-li que a la Corporació, no h interessa actual-
ment que la plaça vacant de Sec re tan quedi coberla, 
per tal de que estigui assabentat del criteri que té 
l 'Ajuntament en aquest aspecte i pugui decidir en con-
seqiiència. , r. 

S'ha llegit la carta presentada pel Sr. Francese 
Brustenga i Galcerán, referent a la possible installació 
d'un camping en el terreny conegut per «La Rovira». 
La Corporació ha aprovat fer constar que no hi ha cap 
impediment perqué pugui èsser instal-lat, no obstant fer 
constar que si un f u t u r p lane jament urbanist ic de San-
ta Eulàlia afectés la zona a on vol instaHar-se hauria de 
ser retirât . 

— Acabats els punts de l 'ordre del dia, s'ha decidii 
en carácter d'urgència deixar com a base per a la con-
cessió de llicéncies d'obres part iculars , Ies exístents fins 
ara, en tant no estiguin aprovades les Normes Subsidia-
ries de Planejament urbanist ic que correspon a Santa 
Eulàlia. 

SESSIÓ COMISSIÓ PERMANENT del dia 7 de Juny 
— Tenint coneixement de l 'acord près per l'Ajunta-

ment de Matadepera, Ínteres s an t-se per a què continui 
de Secretari d'Administració Local el Sr. Jaume Casa-
demont i Guardia amb carácter interi d'aquella Entitat, 
es fa constar la inexisténcia d ' impediments per part 
d'aquest Consistori perqué el ja mencionat Secretari, 
continui com a Inter i de l 'Ajuntament de Matadepera 
(Barcelona) i no es confirmi el seu nombrament cora a 
Secretari amb propietat d 'aquest Ajuntament . 

— S'ha estudíat la proposta presentada pel Sr. Jaume 
Barbany i Baro, actual concessionari del servei de re-
collida d'escombraries, referent a la revisió del preu 
assignat en el contracte vigent, aprovant-se concedir 
l 'augment que proposa, però a la vegada plantejar una 
revisió de contracte només f ins a final d'any, o sia per 
a set mesos. En cas que s'accepti la proposta per 
par t del concessionari, la quant i ta t total que l'Ajunta-
ment haurà d 'abonar al Sr. J aume Barbany fins que 
s'acabi l'any, será d 'un milió de pessetes, repartidas de 
la següent manera: 145.000 pessetes cada un dels mesos 
de juny a setembre ambdós inclosos i 140.000 pessetes 
per a cada un dels mesos restants . 

— S'aprova concedir a l'Associació Locai Contra el 
Cáncer una a juda econòmica per a la coHecta d'enguany 
de cinc mil pessetes. 

— Arrel de la necessitat de confeccionar diferents pa-
drons de taxes municipals i davant la impossibilitat que 
que puguin fer-ho en carácter urgent els administratius 
que actualment té en plantilla l 'Ajuntament , s'ha apro-
vat contractar els serveis del senyor Joan Barnils i Mal-
tas perqué els elabori. El contracte només sera vigent 
per el periode que durint aquests treballs. 

SESSIÓ ORDINÀRIA del dia 21 de Juny 
— S'ha aprovat el padró de la taxa que correspon al ^ 

servei de recollida d 'escombraries de l'exercici actual 
i que sent el nombre de contr ibuents u n total de 1.51f-
importa una quant i ta t global de 1.598.000 ptes. 

— Al nomenament d 'un Dipositari membre de la 
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